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《七年级上册英语阅读理解专项训练9（含答案解析）》

Jay and Joan like to spend the winter holiday with their mum and dad. This morning they
were all going sledding(滑雪橇). There was a heavy snow last night. The hill at the park
was great for sledding. Jay and Joan asked their parents to take them out. Their parents
agreed.

They all put on warm clothes and boots (靴子). They brought hot drinks, put the sleds in
the car and drove to the park.

Jay and his dad went down the hill on one sled. Joan and her mum went down on the
other sled. They went fast. The snow flew on their faces. They shouted and laughed.
Sledding was fun.

After playing for two hours, they took a short break. They wanted to get out of the cold,
so they went into a warm house and had a hot drink. They talked about their fun day
there.

Soon it was time to go back home. Jay and Joan were very happy today.

56. When did the story happen?

A. In spring.

B. In summer.

C. In autumn.

D. In winter.

57.How did they go to the park?

A.On foot. B.By bus. C.By car. D.By train.

58.How long did they play sledding?

A.For two hours. B.For three hours. C.For half a day. D.For a whole day.

59.Which of the following is NOT true?

A.There are four people in the family.
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B.The family bought the boots in the park.

C.Joan and her mum were on the same sled.

D.The family went into the house to warm themselves.

60.What is the best title for the passage?

A.A Happy Day B.Jay's Parents C.When to Sled D.How to Sled

答案解析：

56. When did the story happen?

答案：D. In winter.

解析：文章开头提到Jay和Joan喜欢和他们的父母一起度过寒假，并且他们去滑雪橇，
这通常是在冬天进行的户外活动。

57. How did they go to the park?

答案：C. By car.

解析：文章中提到他们将雪橇放在车里，然后开车去公园，这表明他们是开车去的。

58. How long did they play sledding?

答案：A. For two hours.

解析：文章中明确指出他们玩了两小时后，他们休息了一下，所以答案是两个小时。

59. Which of the following is NOT true?

答案：B. The family bought the boots in the park.

解析：文章没有提到他们在公园买了靴子，而是提到他们穿上了温暖的衣服和靴子，
这暗示他们可能是在家准备的。其他选项A、C和D都与文章内容相符。

60. What is the best title for the passage?

答案：A. A Happy Day

解析：文章主要讲述了Jay和Joan与父母一起在公园滑雪橇的快乐一天，所以"A Happy
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Day"最能概括文章的主题。其他选项B、C和D都没有涵盖文章的主要内容。
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